
 

 

 

ZÁPISNICA 

ZO ZASADNUTIA RADY RODIČOV – OZ EDUKÁČI 

SÚKROMNEJ ZÁKLADNEJ ŠKOLY, UL. VÝCHODNÁ 11441/18B, MARTIN 

 

Dátum 30.3.2023 

 

Prítomní Z. Kamienová (1.S) 

L. Zubercová (2.SA) 

B. Kleinová-Bučková (3.S) 

  V. Žilková (4.S) 

J. Vavřinková (5.S) 

  K. Bellerová (3.S, 6.S) 

  A. Havlín (7.S) 

K. Mažáriová (8.S) 

   

  

Hostia  R. Špiriaková 

  S. Makovníková 

   

Ospravedlnení 

L. Bochničková (1.SA) 

M. Pikula (2.S) 

V. Šaušová (3. SA) 

H. Nemčeková (4. SA)  

S. Rumišová (5.SA)  

M. Zorkócyová (9.S) 

 

 

Program 

1. Otvorenie, zvolenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

2. Prestavenie návrhu novej exteriérovej učebne - riaditeľka školy Mgr. R. Špiriaková  a 

projektová manažérka školy p. Makovníková,  

3. Diskusia 

4. Uznesenia 

 

Ad 1. 

Stretnutie Rady rodičov Súkromnej základnej školy, združených v OZ EDUKÁČI, otvorila p. 

Vavřinková. Privítala všetkých prítomných.  

Za zapisovateľa bola určená K. Bellerová. Overovateľkou zápisnice sa stala J. Vavřinková. 

 

Ad 2. 

Pani Makovníková ako projektový manažér školy predstavila nový model pre vonkajšiu 

učebňu.  

Pôvodný UTAH sa zdal vedeniu školy malý (mal mať 4,8x2,8m), nepostačoval by na 

komfortné sedenie väčších tried, ktoré na 2. stupni sú. Nebol zateplený a vyžadoval by 

vybudovanie základovej dosky. 



 

Bol nám odprezentovaný väčší model (6x3m) od poľskej firmy s dlhoročnou tradíciou, ktorá 

robí takéto exteriérové altánky na báze upraveného kontajnera. S. Makovníková informovala, 

že by mal mať dlhšiu životnosť, na rozdiel od UTAHu je možné dvere zamykať aj vybaviť ho  

 

 

prívodom elektriny a ďalšími doplnkami ako strieška, žalúzie... Základná cena pôvodného 

UTAHu bola 5 000 eur, tohto 8 500 eur, s doplnkami sa celkové náklady (bez interiéru) 

vyšplhajú na cca 12 000 eur.    

P. Bellerová navrhla ako jednu z možností firmu GARDEON, ale vedenie školy sa vyjadrilo, 

že ich produkty sú ešte drahšie.  

 

p. Kamienová a p. Zubercová sa vyjadrili, že sa im ten projekt páči. 

 

J. Vavřinková navrhla, že nie je na mieste, aby rodičia vstupovali do rozhodnutí vedenia školy 

a učiteľov, akú učebňu s akým vybavením chcú používať. Navrhla stanoviť sumu, ktorou sme 

ochotní na predmetnú učebňu prispieť. Aktuálne máme na účte OZ vyše 5 700 eur.  

 

P. Havlín odporúča teraz prispieť nejakou sumou na obstaranie exteriérovej učebne 

a v budúcnosti, keď sa vyzbierajú do OZ aj peniaze z 2% prípadne sa znovu stretnúť a zvážiť 

príspevok  na interiérové vybavenie.  

 

K. Bellerová navrhla prispieť sumou 5 000 eur. 

 

J. Vavřinková dala hlasovať o návrhu, aby OZ EDUKÁČI v čase, keď to bude aktuálne, 

uvoľnilo pre školu na zakúpenie exteriérovej učebne podľa výberu vedenia školy sumu 5 000 

eur.   

 

Hlasovanie – počet prítomných členov – 8  

ZA   8  

PROTI   0  

ZDRŽAL SA    0  

UZNESENIE  

Rada rodičov schvaľuje príspevok OZ Edukáči na exteriérovú učebňu vo výške 5 000 €. 

 

 

Zapísala: K. Bellerová, 31.3.2023 

Overila: J. Vavřinková, 3.4.2023  

 

 

 


